
Protokoll vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

Tisdag 23 maj kl 18:00, Simonsland Borås 

Närvarande: Bo Roos, Gullvi Högberg, Thomas Johansson, Bengt Larsson, Ann Ohlsson, Björn 

Westling, Karin Arvidsson samt Micke Melander från Svenska Bridgeförbundet. 

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet och hälsar alla välkomna till Borås 

2. Val av justerare. Bengt justerar protokollet 

3. Föregående protokoll. Vi godkänner föregående protokoll 

4. Rapport kring verksamheten på de olika klubbarna 

- Leif Axelsson rapporterar om Carlsborg. Ingen spelverksamhet, ordföranden kontaktad, 

ambitionen är att komma i gång i höst med ny lokal i Mölltorp.  

- Gullvi Högberg rapporterar om Lidköping och Falköping, Lidköping en kursdag och 

introduktionsspel med 10–16 par. Hela 35 par på avslutningen. Efterfrågar utbildning av 

funktionärer. Falköping bytt till torsdagar och ny lokal med 13–14 par.  

- Thomas Johansson rapporterar om Alingsås, Herrljunga och Vårgårda. Alingsås spelar måndag 

och onsdag, måndagar gått från 10 till 7 bord, onsdagar fortsatt stabilt. Planerar kurs tillsammans 

med Vårgårda under hösten. Herrljunga har sommarbridge på 7-8 bord onsdagar, vintertid 4-5 

bord. Vårgårda kämpar med verksamhet, 4 bord under säsongen.  

- Bengt Larsson rapporterar om BK Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm. 

BK Rruter har 6-7 bord mot förut 9-10, vid barometer kommer fler. Kvänum har ofta 10-11 bord, 

fungerar bra. Levene 7-8 bord, 1-2 färre än tidigare. Mariestad spelar 2 dagar, onsdagar med 

handikapp för att skola in sina nybörjare. Stenstorp har inte spelkväll, men lag i serien och DM. 

Tidaholm stabila 7-8 bord, barometer 11-12, på tisdagar. 

- Ann Ohlsson rapporterar om Hjo och Tibro. Hjo har gått ner till ett tillfälle måndag eftermiddag, 

5-7 bord, barometrar ihop med Tidaholm. Nybörjarkurs med 15 deltagare. Tibro fått ny lokal, 

spelar fyrmanna och DM-lag, med sommarliga 2023. Få medlemmar men aktiva 

- Bo Roos rapporterar om Skara. Spelar två dagar, tisdag och torsdag med runt 10 bord. En 

nybörjarkurs hålls löpande. 

- Rapport om Skövde. Spelar flera tillfällen på en vecka, men en total minskning har skett. 

Handikapp och nybörjarkurs tisdagar..  

- Björn Westling och Karin Arvidsson rapporterar om Borås, Hid, Svenljunga och Ulricehamn. Hid 

spelar måndagar runt 5 bord, samarbetar med Svenljunga som spelar torsdagar på 9-10 bord. 

Ulricehamn 9-10 bord, tisdag och dagbridge torsdag. Borås minskade verksamhet, 3-7 bord. Har 

nybörjarkurs och fadderverksamhet samma dag, påverkar. 

Generellt så har lokalhyrorna ökat för klubbarna senaste åren. 

Micke berättar om regelverket för klubbverksamhet idag, där de hanteras av distrikten. 

5. Träff med Svenska bridgeförbundet. 

Ann Ohlsson rapporterar från möte med SBF 22 maj, tre ledamöter från distriktet deltog 

tillsammans med 7 övriga distrikt, presentationerna läggs ut på hemsidan. Guldtävlingar och 

division 3 har färre deltagare. PR-tidningen är till för att dela ut, klubbfunktionärshandboken och 

bridgefestivalen diskuterades. 18 000 medlemmar hanteras av 4.8 heltidstjänster, 60% av i-

medlemmarna blir medlemmar. Bridge X är strategi för rekrytering, funktionärer, osv. Fokus just nu 

är kommunikation. 

Budgeten för 2024 är underbalanserad, finns risk med höjda avgifter. 90% 12 bord eller färre, 60% 

spelar handikapp. 

Mikael Melander berättar om nyheter från SBF. Normalstadgar framtagna för klubb och distrikt, 

med valmöjligheter. I-medlemmar är viktiga för vår framtid. Idrott online, är hemsidan för SISU där 

vi registrerar utbildningar, distriktsförbunden kan numera få stöd för utbildningar. Ingående 

kommuner skall listas i ansökan. Klubbfunktionärshandboken finns nu framtagen, beställs av 

kansliet och är personlig. VBF:s beställer ett ex till styrelsemedlemmarna av Micke. VBF:s 

medlemsstatistik ökar, det är uppmärksammat. 

 



 

6. Ekonomi 

Bengt Larsson ger en rapport kring preliminärt resultat för 2022/2023. Kostnaderna för SM-finaler 

kvarstår, ger oss ett resultat på ca minus 10 000 kr. Underskottet beror på inköp av plaketter, som är 

en engångskostnad.  

7. Budget 2023/2024 

Thomas Johansson och Bengt Larsson får i uppdrag att ta fram förslag till budget till styrelsemötet 

i september. Ha kvar låga DM-kostnader och utbildningsfokusering är önskat, även sponsra 

silvertävling för bredare startfält och lugnare tempo. 

8. Eventuellt inköp av ny dator 

Nuvarande dator blir till åren och övergår i kassörens ägo vid dennes avgång, vi beslutar att köpa 

ny dator först när kassören bytes.  

9. Digitalt dokumentarkiv 

Google drive Basic rekommenderas, 190 kr/år, max fem personer får behörighet. Tar med över VBF 

enligt struktur, kopierar resten till Arkiv, tas bort efter ett år. Vi ger Bosse i uppdrag att genomföra 

detta innan 30/6.  

10. Simultankval i pardisciplinerna 

Då det blir allt svårare att fylla startfälten i finalerna och färre klubbar spelar på måndagar skulle 

ett alternativ kunna vara klubbkval där antalet platser fördelas mellan klubbarna proportionellt i 

stället för dagens simultankval. Thomas förslag är att vi försöker behålla nuvarande system ett år 

till. Vi undersöker om möjligheten att köra två kval på en vecka, t ex måndag och onsdag, beslutas 

nästa möte. 

11. Årsmöte digitalt 

Att vi provar att genomföra höstens årsmöte som ett teamsmöte, styrelsen beslutar att Thomas 

ordnar det praktiska.  

12. Fastställande av spelprogram för 2023/2024 

Thomas går igenom Bengts utskickade förslag, vi flyttar årsmötet till annan dag än lördag, troligen 

blir årsmötet via teams. Med mindre ändringar beslutar vi om föreslagna programmet. 14/10 

diskuteras med berörda klubbar.  

Micke förvarnar om eventuell jubileumstävling 9/12, vi skriver in bridgens dag.  

13. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Söndag 27 augusti, 10:00, via teams.  

14. Övriga frågor 

• Bridgearkivet. Vi uppmanar all klubbar som har gamla dokument, så kan vi skanna in dem 

och visa på vår hemsida.  

16. Thomas avslutar mötet.  

 

 

 

 

 

___________________   _________________ 

Bo Roos     Bengt Larsson 


